
Protokół Nr VI/07 
 

z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 
odbytej dnia 23 marca 2007 r. 

w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski o godz. 1000otworzył obrady VI sesji 
Rady Gminy Stargard Szczeciński . 
Po powitaniu radnych i gości oświadczył , iŜ zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 15 radnych , co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 
osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał . 
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski , Skarbnik Gminy Wiesława Łoch , Sekretarz Gminy Danuta śygadlo i sołtysi . 
Z osób zaproszonych w posiedzeniu udział wziął Prezes Wodociągów Zachodniopomorskich 
Gotfryd Kurzaj i Kierownik Oddziału Lipnik Piotr Pilipczuk . 
Obradom sesji przysłuchiwała się   przedstawicielka prasy lokalnej.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu . 
Protokół Nr V/07 z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania . 
Porządek obrad radni otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji , który przedstawiał 
się następująco :  
1.Sprawy regulaminowe  
  - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum  
  - przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji  
  - zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad  
  - zatwierdzenie  porządku obrad  
2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie opłaty administracyjnej   
4.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. , zmiany limitów wydatków  
   na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i projekty  
   realizowane ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności  
   Unii Europejskiej  
5.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i  
   zbiorowego odprowadzenia ścieków   
6.Informacja Wójta Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie  
   Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  
7.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2006.Analiza remontów oraz  
   doposaŜenia szkół gminnych i informacja n temat wypłaconych stypendiów w 2006 r. 
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty  
8.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2006  
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty  
9.Ocena realizacji wykonania budŜetu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2006  
   Opinia Komisji Rewizyjnej  
10.Ocena realizacji wykonania budŜetu Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2006  
   Opinia Komisji Rewizyjnej  
11.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
12.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym  
13.Odpowiedzi na interpelacje radnych   
14.Wolne wnioski i pytania 
15.Sprawy róŜne  
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16.Ustalenie terminu następnej sesji  
17.Zamknięcie obrad  sesji   
Przewodniczący rady zgłosił wniosek formalny na prośbę Wójta  o wprowadzenie do 
porządku obrad dodatkowego projektu uchwały Nr VI/31/07 jako pkt 6 tj.  
6.Podjęcie uchwały w sprawie wezwania do złoŜenia oświadczenia dotyczącego pracy lub 
słuŜby w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami. 
Sekretarz Gminy przedstawiła uzasadnienie do tego projektu uchwały , iŜ zgodnie z 
przepisami obowiązującej ustawy lustracyjnej w stosunku do sekretarza i skarbnika gminy - 
rada gminy jako organ powołujący wzywa i przyjmuje oświadczenie lustracyjne . 
Radny Lutyński – zaproponował ,aby nie wprowadzać tego projektu uchwały do porządku 
obrad.Radny zapytał  się równieŜ jakie są konsekwencje nie podjęcia uchwały . 
Sekretarz Gminy     - odpowiedziała ,iŜ  ustawodawca nie przewiduje sankcji , ale  nie mniej 
jednak  w terminie 30 dni rada gminy  musi wezwać  osoby zobowiązane  do złoŜenia 
oświadczeń .Osoby te muszą złoŜyć oświadczenia lustracyjne w ciągu miesiąca od daty 
doręczenia wezwania . 
Radny Lutyński -  zgłosił wniosek formalny o nie wprowadzanie projektu uchwały do 
porządku obrad , poniewaŜ przepisy ustawy lustracyjnej są zaskarŜone do Trybunału 
Konstytucyjnego, a poczekać do rozstrzygnięcia , bo ustawa ta ma wiele luk w prawie . 
Sekretarz Gminy poinformowała ,Ŝe jednak przepisy ustawy obowiązują od dnia 15 marca 
2007 r., przykładem moŜe być pismo Wojewody Zachodniopomorskiego o przesłanie wykazu 
osób na których ciąŜy obowiązek złoŜenia oświadczenia m.in. radnych rady gminy  .  
Wobec powyŜszego przewodniczący rady poddał  pod głosowanie wniosek: 
Kto z radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały Nr 
VI/31/07 w sprawie wezwania do złoŜenia oświadczenia dotyczącego pracy lub słuŜby w 
organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania – 14 głosami „za” 
, 1 głosie „przeciw „ i 0 głosy „wstrzymujące się „ – przyjęła wniosek o zmianę porządku 
obrad .  
Porządek obrad uwzględniający wniosek , został przyjęty przez radę -14 głosami „za”, 1 
głosie „ przeciw” i 0 głosów „ wstrzymujących się „  , w brzmieniu jak niŜej :  
1.Sprawy regulaminowe  
  - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum  
  - przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji  
  - zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad  
  - zatwierdzenie  porządku obrad  
2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie opłaty administracyjnej   
4.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. , zmiany limitów wydatków  
   na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i projekty  
   realizowane ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności  
   Unii Europejskiej  
5.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i  
   zbiorowego odprowadzenia ścieków   
6.Podjęcie uchwały w sprawie wezwania do złoŜenia oświadczenia dotyczącego pracy lub  
   słuŜby w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami  
7.Informacja Wójta Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie  
   Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  
8.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2006.Analiza remontów oraz 
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   doposaŜenia szkół gminnych i informacja n temat wypłaconych stypendiów w 2006 r. 
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty  
9.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2006  
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty  
10.Ocena realizacji wykonania budŜetu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2006  
   Opinia Komisji Rewizyjnej  
11.Ocena realizacji wykonania budŜetu Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2006  
   Opinia Komisji Rewizyjnej  
12.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
13.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym  
14.Odpowiedzi na interpelacje radnych   
15.Wolne wnioski i pytania 
16.Sprawy róŜne  
17.Ustalenie terminu następnej sesji  
18.Zamknięcie obrad  sesji   
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Interpelacje nie zostały zgłoszone .  
Za zgodą rady gminy przewodniczący  dokonał zmiany kolejności realizacji punktów obrad 
sesji  z uwagi na obecność Prezesa Wodociągów Zachodniopomorskich , przechodząc do pkt 
5 . 
Ad.5 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego  odprowadzenia ścieków . 
Przewodniczący rady poinformował ,Ŝe odnośnie tego projektu uchwał komisje zaopiniowały 
pozytywnie cenę wody i ścieków , a negatywnie odniosły się do proponowanej stawki opłaty 
abonamentowej za wodomierz , gdzie wzrost zakładany jest o 54 % i poprosił o wyjaśnienie 
tak wysokiej podwyŜki . 
Prezes Wodociągów Zachodniopomorskich Gotfryd Kurzaj  dokładnie przedstawił radzie 
skąd wziął się taki wzrost opłaty abonamentowej  poinformował ,Ŝe podstawą ustalenia ceny 
są przepisy ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzeniu ścieków , 
odpowiednie rozporządzenie i plan modernizacyjny . Nie omieszkał powiedzieć , Ŝe właśnie 
gmina Stargard Szczeciński  ma najniŜsze stawki opłaty   abonamentowej i tutaj przytoczył 
przykłady z róŜnych gmin. Wyjaśnił co się składa  na opłatę abonamentową ,a mianowicie :  
koszt rozliczenia , koszt odczytu i gotowość urządzeń . 
Przewodniczący otrzymał na piśmie  jak przedstawiają się te koszty w gminie  . 
Przypomniał ,Ŝe średnio odczyt liczników odbywa się  co 2.26 miesiąca . 
Przewodniczący na podstawie otrzymanego wyliczenia stwierdził ,Ŝe opłata abonamentowa 
netto za wodę plus ścieki wyniesie 5.01 zł  plus VAT .  
Następnie Prezes odpowiadał na pytania zadawane przez radnych m.in. pytanie radnej Kornet 
dotyczyło wymiany wodomierzy , tych co są uŜywane np. przez okres 12 lat , a prawo 
nakazuje wymianę prawdopodobnie co 4-5 lat i tutaj prezes wyjaśnił , Ŝe jeŜeli przy odczycie 
nie ma  Ŝadnych ruchów wodomierza i są jednakowe odczyty to taki wodomierz jest sprawny- 
w takim przypadku moŜna odstąpić od wymiany ,  jeŜeli jest uszkodzony  to sprawdzamy i 
wtedy  wymieniamy . Obowiązek wymiany jest co 5-6 lat . 
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Radna Kucaj m.in. mówiła  o problemach   z wodomierzami ,  wystąpiła z prośbą,  aby w 
przypadku kiedy ktoś sobie podłącza wodę , niech nie robi to w dzień wolny od pracy i 
powiadamia oddział  w Lipniku , bo takie przypadki samowoli zamknięcia  wody się zdarzają. 
Radny Lutyński – powiedział ,Ŝe podwyŜka opłaty abonamentowej nie mobilizuje odbiorcy   
do  tego, aby  oszczędzać na zuŜyciu wody .   
Następnie radny zapytał się wójta , czy zgodnie z art.24 ust. 4 – ustawy o zbiorowym 
zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzeniu ścieków  - wójt  sprawdził czy taryfy 
został  opracowane zgodnie z przepisami ustawy i czy się z nimi zgadza . 
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe sprawdził taryfy i się zgadza .  
Radny Kuźma – poprosił ,aby zrobić porządek na oczyszczalni w Pęzine .  
Przewodniczący rady na zakończenie dyskusji powiedział ,Ŝe on osobiście jest zadowolony ze 
współpracy z Prezesem jak i Kierownikiem , podziękował za udział w sesji i ogłosił 15 
minutową przerwę. 
Ad.2 
Interpelacje nie zostały zgłoszone .  
Ad.3 
Podjęcie uchwały Nr VI/28/07 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie opłaty 
administracyjnej . 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” , „przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące 
się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VI/28/07 , która stanowi załącznik nr 3 do protokołu . 
Ad.4 
Podjęcie uchwały Nr VI/29/07 w sprawie  zmian budŜetu gminy na 2007 r. , zmiany 
limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na 
programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i 
Funduszu Spójności Unii Europejskiej . 
Przewodniczący rady gminy odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” , „przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące 
się „ 0- podjęła uchwałę Nr VI/29/07 , która stanowi załącznik nr 4 do protokołu .  
 Ad.5 
Podjęcie uchwały Nr VI/30/07 w sprawie zatwierdzenie taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków . 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały i dodatkowo zapytał się , czy wypowiedź  
Prezesa jest  wystarczająca i  wyjaśniła  wątpliwości jakie wystąpiły przy opiniowaniu tego 
projektu uchwały . 
Wobec braku uwag , przewodniczący rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy  w obecności 15 radnych – 14 głosami „za” , 1 głosie „ przeciw „ i 0 głosów „ 
wstrzymujących się „ – podjęła uchwałę Nr VI/30/07 , która stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu . 
Ad.6 
Podjęcie uchwały Nr VI/31/07 w sprawie wezwania do złoŜenia oświadczenia 
dotyczącego pracy lub słuŜby w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z 
tymi organami . 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych – 14 głosami „ za” , 1 głosie  „przeciw”  i 0 głosów „ 
wstrzymujących się „ – podjęła  uchwałę Nr VI/31/07 , która stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu .  
 



- 5- 
 
Ad.7 
Przewodniczący komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu Daniel Wilk przedstawił 
informację o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie , a następnie odczytał 
opinię komisji w brzmieniu jak niŜej :  
Komisja pozytywnie zaopiniowała gospodarowanie budynkami i mieszkaniami komunalnymi 
znajdującymi się w zasobie gminy Stargard .  
Komisja jednocześnie wnosi o rozwaŜenie  moŜliwości sprzedaŜy lokali mieszkalnych 
najemcom ze szczególnym uwzględnieniem ich stanu technicznego oraz z przysługującymi 
im bonifikatami  wynikającymi z czasu trwania umowy .  
Radna Kornet – zapytała się co będzie z budynkiem nr 15 w Rogowie , bo Goleniów ma 
budynki socjalne . 
Wójt odnosząc się do tej sprawy powiedział ,Ŝe  powinna być tylko jedna decyzja wysiedlić 
mieszkańców i zrobić remont , są zapisane środki na remont ,to moŜe coś  się zrobi .  
Ad.8 
Przewodnicząca komisji socjalno-porządkowej i oświaty ElŜbieta Kucaj omówiła działalność 
Ośrodka Administracyjnego Szkół  za 2006 r. - w  tym remonty, doposaŜenia szkół i 
wypłacone stypendia - , a następnie odczytała opinię komisji w brzmieniu jak niŜej :  
Komisja  Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie oceniła cała działalność Ośrodka 
Administracyjnego Szkół za 2006 rok . 
Radni uwag i pytań do tematu nie zgłosili .  
Ad.9 
Przewodnicząca komisji socjalno-porządkowej i oświaty ElŜbieta Kucaj omówiła  
sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w 2006 roku , a następnie odczytała 
opinię komisji :  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie oceniła działalność Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej za rok 2006 . 
Radni uwag i pytań do tematu nie zgłosili . 
Ad.10 
Przewodniczący komisji rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił opinię komisji do  tematu 
dotyczącego realizacji wykonania budŜetu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 
2006 .  
Komisja Rewizyjna zapoznała się  z realizacją wykonania budŜetu Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej za rok 2006 i pozytywnie zaopiniowała jego wykonanie .  
Radni uwag i pytań do tego tematu nie zgłosili .  
Ad.11 
Przewodniczący komisji rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił opinię komisji do tematu 
dotyczącego realizacji wykonania budŜetu Ośrodka Administracyjnego Szkól za rok 2006, a 
mianowicie  : 
Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się z realizacją wykonania budŜetu Ośrodka 
Administracyjnego Szkół za rok 2006 bez uwag przyjęła jego wykonanie . 
Uwag i pytań radni nie zgłosili .  
Ad.12 
Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz przedłoŜył Radzie informację nt. działalności w okresie 
międzysesyjnym , a mianowicie : 
- przeprowadzono odbiór pogwarancyjny w kuchni Pęzino oraz usunięto stwierdzone usterki , 
- wybudowano studnię wierconą w Kiczarowie , 
- usunięto awarię pieca kaflowego w świetlicy Tychowo ,  
- wykonano roboty awaryjne na świetlicach w StrzyŜnie , Trzebiatowie i bibliotece Klępinio, 



 
- 6 – 

 
- wykonano bieŜącą konserwację drogi ŜuŜlowej w Sownie do szkoły , oraz zatoczki  
   autobusowej w Sułkowie , 
- wykonano cięcia pielęgnacyjne oraz wycinkę drzew przy drodze w Małkocinie ,  
- wydano zgodę na : 
   lokalizację zjazdów z dróg wewnętrznych – 3 szt ,  
   lokalizację w drodze  przyłączy wodociągowych – 3 szt i kanalizacyjnych 1 szt ,  
   elektrycznych – 1 szt , 
- wydano 5 wypisów i wyrysów z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
   gminy, 
 - 39 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w planie oraz studium gminy , 
-   9 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu , 
- postępowania przetargowe na szatanie sportowe , II przetarg po 3 odrębne oferty na kaŜde  
  zadanie 
  Grzędzice  - 543 413,23 zł – 587 973 , 61 zł  
  Pęzino       - 493 652,72 zł -  538 977, 64 zł , 
- zakończono przetarg na wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy i rozbudowy    
  budynku SP Małkocin – firma ADBUD   79 300 zł , 
- zakończono postępowanie przetargowe na zakup sprzętu sportowego- uniewaŜniono bo nie  
  było waŜnych 2 ofert ( tylko jedna ) , 
- w dniu 02.03.07 r. zawarto umowę notarialną na sprzedaŜ działki o pow. 798 m 2 w Pęzinie ,  
  cena 2532,72 zł , bezprzetargowa sprzedaŜ dla poprawy warunków zagospodarowania   
  nieruchomości przyległej . Nabywca Ela Wójcik i Zofia Wójcik-Swarcewicz  w udziale po  
  ½ części , 
- ustalono opłatę  w kwocie 1887,71 zł dla Jarosława Tuszyńskiego z tytułu wzrostu wartości     
  nieruchomości na skutek zmiany planu zagospodarowania przestrzennego , Strachocin ,  
- w trybie zapytania o cenę przeprowadzono postępowanie w sprawie udzielenia zamówienia  
   na prace: 
   geodezyjne – podziały 9 nieruchomości , wygrał K. Pankiewicz  Usługi Geodezyjno-  
   Kartograficzne , cena  6710 zł , 
   oszacowania wartości nieruchomości – 40 nieruchomości , wygrała firma Nieruchomości  
  Andrzejewscy , cena 14 701 zł , 
- wystawiono 12 zaświadczeń o wielkości i prowadzeniu gospodarstw rolnych , 
- wydano 4 decyzje zatwierdzające podział działek , 
- przyjmowane są wnioski na zwrot podatku akcyzowego 
- przeprowadzane są kontrole w miejscowościach gdzie jest sieć kanalizacyjna wybudowana   
  w ostatnich latach : Barzkowice , Golina , StrzyŜno , Witkowo II , Tychowo , Strachocin do  
  końca marca Kurcewo ,  Klępino  ,Święte , 
- wydano 9 zezwoleń na usunięcie drzew , 
- wydano 4 decyzje o środowiskowych uwarunkowaniach dla inwestycji wodociągowych  i  
  budowy obory wolnostanowiskowej , 
- od 1 kwietnia do 30 września zorganizowane będą prace społecznie uŜyteczne w 14  
  miejscowościach , 
- 15 marca w Urzędzie Gminy zorganizowane zostało szkolenie dotyczące pozyskiwania  
  dotacji unijnych w latach 2007-2013 skierowane do jednostek samorządów przedsiębiorców  
  i rolników , było to szkolenie bezpłatne , szkolenia będą kontynuowane . 
Ponadto :  
- dnia 28.02.2007 r.  odbył się Gminny halowy turniej piłki noŜnej szkół podstawowych ,  
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- dnia 11.03.2007 r.  odbył się Dzień Kobiet w Strachocinie , 
- dnia 12.03.2007 r. odbyło się spotkanie robocze z sołtysami ,  
- dnia 14.03.2007 r. odbyło się spotkanie z mieszkańcami StrzyŜna , 
- dnia 15.05.2007 r. odbyła się narada z dyrektorami szkół oraz spotkanie z mieszkańcami  
  Klępina , 
- dnia 22.03.2007 r. odbyło się spotkanie w starostwie nt. Przeciwdziałanie bezrobociu . 
Zastępca Wójta poinformował o trwającej obecnie  kontroli w miejscowościach na terenie 
gminy , gdzie sprawdzane są umowy na podłączenie się do kanalizacji i umowy na posiadanie 
pojemników na  nieczystości  .  W pierwszej kolejności zostały objęte kontrolą te 
miejscowości , gdzie sieć kanalizacyjną wybudowano w ostatnich latach i tak na 
skontrolowanych juŜ 6 miejscowości  np.  w  Tychowie 41 osób nie posiada umów na 
podłączenie się do kanalizacji nowej , a 3 osoby nie posiadały umów na  pojemniki  .   
Ponadto wójt poinformował o spotkaniu w starostwie , które w całości było poświęcone 
przeciwdziałaniu bezrobociu .  
Radni uwag i pytań do informacji nie zgłosili .  
Ad.13 
Przewodniczący rady poinformował ,ze wraz z wójtem uczestniczył  w Zebraniu Delegatów 
Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania w Szczecinie  . Ponadto uczestniczył 
w pracach związanych z przygotowaniem obrad dzisiejszej sesji .                              
Radni pytań i uwag nie zgłosili .  
Ad.14 
Brak interpelacji . 
Ad.15  
Radny Lutyński skierował zapytanie do przewodniczącego rady , czy otrzymał sprawozdanie 
z wykonania budŜetu gminy za rok 2006 i kiedy otrzymają radni . 
Przewodniczący odpowiedział ,Ŝe zna termin ustawowy złoŜenia sprawozdania i 
sprawozdanie jest sporządzone , tylko nanoszona jest pewna poprawka dotycząca środków 
pomocowych  , a radni otrzymają zgodnie z przepisami . 
Radny Klim zapytał się o drogę p. Lasek , która jest ciągiem pieszo jezdnym zgodnie z 
planem miejscowym . 
Wójt Gminy -  odpowiadając wyjaśnił, Ŝe jest w trakcie rozmów z właścicielami działek, a 
odnośnie przejęcia to  gmina nie ma takiego obowiązku. Wyszliśmy na przeciw mieszkańcom 
i urządziliśmy tą drogę .Było spotkanie w Klępinie  z właścicielami tych działek , zamiana lub 
sprzedaŜ to jest w interesie   właścicieli tych działek .Dalej wójt poinformował , Ŝe podział 
jest zlecony i będzie podpisywana umowa na obsługę . 
Radna Domańska – poinformowała o zniszczeniu drogi w Krąpielu przez firmę woŜącą 
kamienie  i o niebezpieczeństwie przy drodze  nr 10 . 
Radna Kornet – zapytała się czy na działce budowlanej gminy  obok p.Jankowskiego , szkoła 
moŜe zrobić boisko do piłki noŜnej .  
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe w tej sprawie zadecyduje . 
Radna Czwertlik – zapytała się kiedy będzie  postawiona  trafostacja na działkach 
budowlanych . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe plan jest zatwierdzony i obowiązkiem energetyki  jest 
wybudowanie  trafostacji  . 
Radny Wilk – poruszył temat  bocznicy kolejowej przy budowanej Fabryce Opon 
Bridgestone,  bo miasto  ma w planie budowę na obszarze administracyjnym miasta 
Stargardu. 
Sołtys p.Maciejczyk przypomniała o progach szybkościowych  na drogę do StrzyŜna  . 
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Wójt Gminy wyjaśnił ,Ŝe nie moŜna  znaleźć tych progów . 
Radny Lutyński – poprosił o dostarczenie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za rok 
2006 . 
Przewodniczący rady odpowiedział ,Ŝe sprawozdanie zostanie powielone  i kaŜdy radny 
otrzyma . 
Ad.16 
Sołtys Pani ElŜbieta Sobolewska jako Prezes Stowarzyszenia Sołtysów Gminy Stargard 
Szczeciński zapytała się o wniosek , który złoŜyła w dniu 16 marca 2007 r. do Wójta Gminy i 
Przewodniczącego Rady Gminy .  
Wójt Gminy – odczytał wniosek  sołtysów , złoŜony przez Prezes Stowarzyszenia ElŜbietę 
Sobolewską . Zaproponował , aby przeanalizować ten wniosek na komisjach i wrócić do 
tematu na sesji kwietniowej. 
Przewodniczący rady oświadczył ,Ŝe  takiego wniosku nie otrzymał , ale został 
poinformowany  i poparł propozycję wójta   ,aby dokładnie  przeanalizować wniosek na 
posiedzeniach  komisji  ,  odnosząc się do spraw wymienionych we wniosku m.in. -do 
obecności sołtysów w obradach komisji w sprawach dotyczących danego sołectwa – 
zaznaczył ,Ŝe wiele spraw załatwia się w porozumieniu z sołtysem ,korzystając z ich opinii 
jak równieŜ opinii rad sołeckich .Sołtysi są zapraszani na obrady sesji , otrzymują porządek 
sesji .  
Następnie przewodniczący rady poinformował o skardze złoŜonej przez Pana Antoniego 
Guzika na Wójta Gminy , zapoznając radę z treścią skargi jak równieŜ z pismem z dnia 
01.02.07 r. skierowanym do Wójta Gminy i udzieloną odpowiedzią . 
Przewodniczący za zgodą rady skierował skargę do Komisji Rewizyjnej celem zbadania 
zasadności zarzutów przedstawionych w skardze i przygotowania stanowiska w tej sprawie  .    
Radny Lutyński – złoŜył na ręce Przewodniczącego Rady Gminy pismo wraz z projektem 
uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet przysługującym przewodniczącym 
organu wykonawczego jednostki pomocniczej gminy Stargard Szczeciński . 
Przewodniczący po przyjęciu pisma poinformował ,Ŝe projekt uchwały zostanie sprawdzony 
pod względem prawnym ,   skierowany na posiedzenia komisji i sesję . 
Radna Kucaj – zwróciła się z zapytaniem  ,iŜ chciałaby się dowiedzieć na temat  wniosków 
unijnych .  
Kolejną poruszoną sprawą przez radną to realizacja zadania , a dotyczyło to drogi Skalin –
Wierzchląd , jak równieŜ  radna wymieniła ,tę część gminy gdzie zdaniem radnej jest 
prowadzone więcej inwestycji niŜ na tej części , gdzie mieszka radna i podsumowując 
stwierdziła ,Ŝe wszystkich naleŜy traktować jednakowo .      
Wójt Gminy – udzielił odpowiedzi radnej Kucaj na temat złoŜonych wniosków i zapisanych 
zadań w budŜecie jak równieŜ wyjaśnił radnej ,Ŝe nic się nie robi po uwaŜaniu , teren całej 
gminy jest traktowany jednakowo . 
Następnie Wójt odczytał pismo Pana Krzysztofa Dominiuk w sprawie postawienia  ekranów 
dźwiękochłonnych koło torowiska w Grzędzicach , z uwagi na uciąŜliwość przejeŜdŜających 
pociągów dla osób mieszkających w pobliŜu  - pismo to zostanie przekazane do PKP.  
Radni jak i sołtysi otrzymali projekt uchwały w sprawie zasad korzystania ze świetlic 
wiejskich , do przeanalizowania . 
Ad.17 
Przewodniczący rady podał termin następnej   sesji , terminy posiedzeń komisji i tematy do 
omówienia , a mianowicie :  
-VII sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński odbędzie się dnia 27 kwietnia 2007 r. o godz.  
  1000, 
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- komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu dnia 16 kwietnia 2007 r. o godz. 800 

   z tematem : 
  1.Ocena stanu dróg po okresie zimowym , oraz plan budowy i remontów – opinia komisji na   
     sesję , 
 - komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 17 kwietnia 2007 r. ,godz. 1000 z tematem : 
   1.Ocena funkcjonowania bibliotek ,świetlic wiejskich , placówek upowszechniania kultury  
      oraz kultury fizycznej – stanowisko komisji na sesję , 
- komisja rewizyjna dnia 18 kwietnia 2007 r. , godz. 800 z tematem :  
  1.Ocena realizacji budŜetu gminy za rok 2006 – opinia komisji na sesję . 
Przewodniczący rady jeszcze raz wracając do złoŜonego   projektu uchwały zaznaczył , Ŝe 
zostanie sprawdzony pod względem zgodności z  prawem i  jeŜeli  będzie zgodny z 
przepisami to zostanie skierowany do przedyskutowania na komisjach .   
Ad.18  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 1230 zamknął obrady VI sesji Rady Gminy 
Stargard Szczeciński  . 
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